
Statistika leta 2017 in napovednik leta 2018 
 

Za nami je leto 2017, ki je bilo v veliko stvareh prelomno in je zaznamovalo 
našo  župnijo. Večino dogodkov  ste  lahko ovrednotili  in  se  jih  spomnili  z 
zapisom  v  zadnji  številki  Naše  župnije.  Nekatere  pa  želimo  ponovno 
izpostaviti in ovrednotili. 
 
Ig je dobil novega župnika in kaplana. Zato težko podajava večja opažanja 
na dogajanje v župniji. Vsak naju sprašuje, če sva se že privadila. Malo DA 
in malo NE. Vesela sva, da sva lepo sprejeta in da z župnijo lepo sodelujeva. 
Res vsi se trudimo za Božje kraljestvo med nami. 
 
Leto 2017  je bila stoletnica prikazovanj Marije v Fatimi. Tudi v župniji  je 
potekala priprava 5 prvih sobot na Fatimski način ob tej pripravi. Fatimsko 
sporočilo ostaja  aktualno  še naprej. Obljube Marijine  ljubezni  človeštvu 
tudi.  Zato  s  pobožnostjo  nadaljujemo  in  vabimo  tudi  nove,  da  se  nam 
pridružijo. 
 
Zgodovinski dogodki za Ig je bila zlata maša našega duhovnega pomočnika 
in nekdanjega župnika, častnega občana gospoda Antona Koširja. To je bilo 
tudi poslovilna in zahvalna maša bratom salezijancem, ki so po 46 letih odšli 
z Iga. Radi bomo molili zanje in tudi za nove duhovne poklice. 
 
Prav tako je bilo to leto prelomno z novo mašo našega rojaka s Pijave Gorice 
Matilda Domiča. Nova maša res ni vsako  leto. Še več, na Igu že toliko  let 
molimo, naj naše žrtve in prošnje obrodijo svete in številne duhovniške in 
redovniške  poklice.  Bogu  hvala  za  ta  dar.  In  v  naši  župniji  je  bilo  tudi 
duhovniško posvečenje, ki ga  je podelil naš nekdanji župnik sedaj škof v 
Murski Soboti Peter Štumpf. 
Želeli bi, da bi se podobni dogodki še zgodili med nami. Duhovni poklic je 
dokaz, da Bog nekoga res pokliče. Klic je dokaz, da Bog deluje in je navzoč 
med nami. Naj Božji klic nikoli ne utihne med nami. 
 
 
 
 



Še pogled po številkah v minulo leto v naši župniji. 
 
 

Krščenih je bilo 44 otrok, 22 dečkov in 22 deklic. Od tega 24 iz urejenega 
cerkvenega  zakona.  Hvala  Bogu  za  vse  poročene  pare,  ki  so  odprti  za 
življenje. To je daljnoročno prihodnost našega kraja in župnije. 
 
 

 
 
 
 

V župniji je bilo 11 porok. 4 pari iz naše župnije pa so se šli poročit drugam. 
Poroke  so bile med  krščenimi. Povprečna  starost  ženinov  je bila 37  let, 
povprečna starost nevest pa 31 let. To kaže na višanje povprečne starosti. 
Morda pa k temu doda težo tudi to, da je bila najmlajša nevesta stara 24 
let, najstarejši ženin pa 53 let. Za poroko ni nikoli prepozno. Bog naj vse te 
zakonce  blagoslavlja  tudi  v  novem  letu  in  naj  jim  nakloni  blagoslov  v 
otrocih. 
 



 
 
 
 
 

Na  Igu  je bilo 30 pogrebov. Od tega 26 cerkvenih  in sicer 12 žensk  in 18 
moških.  Prvi  pogreb  v  novem  letu  bo  že  v  prvem  tednu.  Enega  našega 
župljana pa  so pokopali drugje. Povprečna  starost umrlih  je bila 80  let. 
Najmlajši  je bil  star 40  let, najstarejša pa 97  let. Žalostni nas, da  so bili 
mnogi neprevideni. Pomeni, da kljub slabi zdravstveni diagnozi svojci niso 
pomislili na prejem zakramentov za družinskega člana. Upamo, da imamo 
toliko vere in zaupanja, da se ne bojimo duhovnikovega obiska pri bolniku. 
Saj  je duhovnik  tisti, ki moli za bolnika: Gospod naj ga ozdravi  in  če  je v 
grehih, mu bo odpuščeno. Duhovniki pa doživljamo tudi očitno izboljšanje 
zdravstvenega stanja za tiste, za katere z vero molimo. 
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In kaj nas čaka v letu 2018? 
 
Velika noč bo 1. aprila. In to ni šala, ampak resničnost. Jezus je vstal od mrtvih in iz tega raste tudi 
naša vera.  
 
V naši župniji načrtujemo na nedeljo, 13. maja prvo sveto obhajilo. V Sloveniji pa bodo tudi volitve. 
Poglejmo še v svet. 
 
V tem  letu  je papež Frančišek napovedal sinodo o mladini. Kot papežu ni vseeno, kaj se dogaja z 
mladimi, tako tudi nam ni vseeno za našo prihodnost. Zato bomo radi molili za mlade. Za njihov 
pogum in pripravljenost za dobro. Pa tudi za našo mladinsko skupino. 
 
Volitve  bodo  v  Rusiji  in  za  predsednika  se  bo  potegoval  Putin.  V  Kataloniji  se  bodo  trudili  za 
osamosvojitev in v Španiji v Madridu bo prihodnji konec leta Taizejsko novoletno srečanje mladih. V 
naši sosednjih državah pa bodo v Italiji državne volitve, s Hrvaško pa bomo urejali mejo po arbitraži. 
 

Gotovo  imate  nekaj  načrtov  za  prihodnost  tudi  vi?!  Vse  naj  bo 
blagoslovljeno. Saj pravi pregovor: Z BOGOM ZAČNI VSAKO DOBRO DELO, 
DA BO DOBER TEK IMELO. Molimo za Božjo pomoč! 


